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aan BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

Pluimveeteelt  -  Uitfasering gebruik kooisystemen

In het Vlaams regeerakkoord staat een ‘uitfasering van het gebruik van kooisystemen voor 
kippen’ ingeschreven. Een goede zaak, als u het mij vraagt. Ook in Wallonië werd al een 
verbod op kooien voor legkippen goedgekeurd in 2018. Daarenboven staat in het akkoord 
dat leghennenhouders begeleid zullen worden naar diervriendelijke alternatieven.

1. Welke timing stelt de minister voorop om het gebruik van kooisystemen voor kippen 
te verbieden?

2. Hoe ziet de minister de begeleiding van leghennenhouders naar diervriendelijke 
alternatieven concreet en welke timing stelt hij voorop?



BEN WEYTS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS, SPORT, 
DIERENWELZIJN EN VLAAMSE RAND

ANTWOORD
op vraag nr. 24 van 9 oktober 2019
van LUDWIG VANDENHOVE

De Vlaamse Regering plant inderdaad om de kooihuisvesting voor legkippen in 
Vlaanderen uit te faseren.

Concrete overgangstermijnen en flankerende maatregelen werden nog niet bepaald. 
Hierover zal nog verder overleg gepleegd worden met de sector.


